

TARIFS DE LOCATION - Saison 2018 / 2019
Prix par jour en CHF / Price per Day in CHF

	1 jour	2 jours	3 jours	4 jours	5 jours	6 jours	jour +
■ Ski / Snowboard							
Ski Excellence - VIP	55.-	110.-	150.-	180.-	210.-	240.-	30.-
Ski Top + Ski Rando / Touring	55.-	96.-	135.-	154.-	192.-	208.-	25.-
Ski & Snowboard Evolution	38.-	72.-	99.-	106.-	132.-	136.-	15.-
Ski Junior 121 cm - 150 cm + Snowboard Junior + Ski Junior Rando / Touring	29.-	59.-	79.-	89.-	109.-	119.-	10.-
Ski Kid 100 cm - 120 cm	19.-	36.-	50.-	58.-	72.-	79.-	9.-
Ski Mini 70 cm - 99 cm	12.-	23.-	31.-	33.-	38.-	40.-	5.-
■ Chaussures / Boots							
Adulte + Rando / Touring	19.-	36.-	50.-	58.-	72.-	79.-	9.-
Junior >30	15.-	29.-	40.-	47.-	56.-	59.-	5.-
Kids < 29	9.-	17.-	22.-	27.-	32.-	37.-	5.-
■ Casque / Helmet							
Adultes	12.-	23.-	31.-	33.-	38.-	40.-	5.-
Kids	9.-	17.-	24.-	28.-	31.-	32.-	4.-
■ Divers / Various							
DVA - ARVA / Transceiver - Bib	23.-	44.-	60.-	68.-	79.-	84.-	10.-
Set Avalanche DVA - ARVA - Pelle - Sonde / Package Avalanche - Transceiver - Shovel - Probe	38.-	72.-	99.-	106.-	132.-	136.-	15.-
Luge / Bobsleigh	10.-	18.-	22.-	26.-	30.-	34.-	3.-
Raquettes à neige / Snowshoes	19.-	35.-	50.-	58.-	72.-	79.-	9.-
■ Package avec Leçons / Package with Lessons							
Package découverte MINI 3 ½ - 5 ½ ans, location du dimanche au vendredi + Ecole de ski lundi au vendredi 10:10 - 12:25, avec médaille							CHF 280.-
Package MINI discovery package 3 ½ - 5 ½ years, rental Sunday to Friday + ski School from Monday to Friday 10:10 - 12:25, medal included							
Package découverte MINI PLUS 3 ½ - 5 ½ ans, Matériel + Cours privé dimanche + Ecole de ski lundi au vendredi 10:10 - 12:25, avec médaille							CHF 340.-
Package MINI PLUS discovery 3 ½ - 5 ½ years, Equipment + Private lesson Sunday + Ski School Monday to Friday 10:10 - 12:25, medal included							
Package spécial SNOWBOARD 9 - 16 ans du lundi au vendredi, cours snowboard 13:30 - 15:45, matériel compris durant la semaine							CHF 330.-
Special SNOWBOARD package 9 - 16 years Monday to Friday, snowboard lessons 13:30 - 15:45, equipment included during the week							
■ Ski Service							
Entretien de skis / snowboard, déposé avant 17:30, prêt le lendemain dès 09:00	Fart / Wax	12.-	Petit / Half Service	40.-			
Ski / snowboard maintenance, dropped before 17:30, ready the next day at 09:00	Carres / Edges	28.-	Grand / Full Service	65.-			

Conditions générales:

Conditions générales valables pour le magasin de sports et l'école de ski.

- Remboursement uniquement sur présentation d'un certificat médical.
- La perte et / ou le vol du matériel doit être payé par le client.
- Grimentz-Zinal.ski Sàrl décline toute responsabilité en cas d'accident survenu avec le matériel loué, ou durant les cours ou les manifestations.
- Toute prestation réservée doit être payée. Délai d'annulation, cours privé: 48h, cours collectifs ou location matériel 14 jours.
- Veillez à souscrire une assurance annulation en cas d'accidents ou maladies pour les cours ou la location.
- Chaque client doit s'assurer qu'il est bien couvert par son assurance pour les risques liés à la pratique de l'activité.
- Toute interruption des remontées mécaniques n'engage en rien Grimentz-Zinal.ski et aucun remboursement ne sera effectué.
- Si le nombre d'enfant est insuffisant en cours de groupes, nous diminuerons la durée et facturerons la médaille.
- En cas de litige, seule la version française fait foi. Le For juridique est à Grimentz.

Terms and conditions:

Terms and conditions valid for the sports shop and the ski school.

- Refund only upon presentation of a medical certificate.
- The loss and / or theft of the equipment must be paid by the customer.
- Grimentz-Zinal.ski Sàrl accepts no responsibility in the event of an accident with the rented equipment, or during the course or the events.
- Any reserved service must be paid for in advance. Cancellation period for a private lesson: 48h, group lessons or equipment rental 14 days.
- Make sure to take out cancellation insurance in the event of accidents or illnesses for lessons or renting.
- Each client must ensure that they are covered by their insurance for the risks associated with the practice of the activity.
- Any interruption of the lifts does not apply to Grimentz-Zinal.ski and no refund will be made.
- In case of insufficient children in group classes, we will decrease the duration and bill the medal.
- In case of dispute, only the French version becomes law. The address for any legal action is in Grimentz.